[bookmark: _GoBack]F06 - 专利持续维护费申请表

        专利是我校科研创新成果的体现，已授权的专利维护费需定期缴纳维护费，是一笔持续的不菲支出。对于学校已经支付5年维护费但尚未得到有效商业化的专利，请就续费做出情况说明。

一、专利基本信息
专利名称：__________________
专利号：__________________
技术领域：__________________
主申请人：__________________

二、专利继续维持的必要性
1. 新的已有技术的竞争
请重新按当前F01-IDF专利信息披露表的检索要求，做一次国内外已有技术（专利）的搜索分析，并指出本专利是否依旧具备技术上的前沿性和创新性。

2. 商业化的努力和前景
请列出你在本专利商业化方面所做的努力，感兴趣合作的公司，以及未来的前景。

3. 其他说明
如有其他支撑信息，如荣获奖项，请列出。


如有任何问题，请咨询科创合作部 GTEC。

F05 - Patents Maintenance Fee Application Form

[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6]        GTIIT Patents are the good result of GTIIT scientific research and innovation achievements. Patent maintenance fee needs to be paid regularly, which is a expensive spending. For patents over 5 years while yet commercialized, please justify for furthur maintenance fee payment.

I. Patents basic information 
Patent Name: __________________
Patent Number: __________________
Technical field: __________________
Main Applicant: __________________

II. Necessity of continuing maintain patents
1. Competition with existing technologies update
Please re-do a search and analysis of existing technology (patents) at CN and abroad according to F01-IDF search requirements, and point out whether this patent is still technologically cutting-edge and innovative.


2. Commercialization efforts and prospects
Please list your efforts in commercializing this patent, the companies are interested in collaborate, and the future prospects.


3. Other Notes
If there is any other supporting information, such as awards, please list them.


Any question please feel free to consult GTEC.

